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 Närvarande: Janerik Lundquist, IEI, ordf.                                    

Kjell Karlsson, ITN                        
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Torbjörn Larsson, MAI  
Simon Schütte, IEI, 
Mathias Henningsson, IEI 
 

 
1. Sammanträdets öppnande 
Ordföranden förklarade sammanträdet öppnat. 

2. Val av sekreterare 
Klervie Toczé valdes till sekreterare. 

3. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

4. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

5. Meddelanden 
- Universitetsdirektören ska sluta om några veckor. En tillförordnad 
universitetsdirektör kommer utses: vice-rektorn för samverkan PO 
Brehmer. Vice-rektorns roll kommer tas hand inom UF. 
- Diskussionen kring samverkansavtalet behöver återupptas. Inget 
slutgiltigt avtal än så länge.  
- Arbetsgivaravtal är också under diskussion. 
- Det är årsmöte snart. 
- Det ska komma en utvärdering av vår forskningsstatus som ska le-
das av vice-rektor för forskning. Externa utredare kommer vara in-
blandade och den ska vara klar hösten 2025. Målet är att förbättra. 
- FilFak och MedFak har höjt beloppen för doktorandlöner. Ingen 
institution använder taket av spannet (som bestäms av facket). 
- Maria Ewerlöf ska representera SACO på PhD introduction day 
som anordnas av doktorandsektionen och DO för alla som har varit 
med inom ett år.  
- Simon Schütte har blivit invald i distriktsstyrelsen 
- Det går dåligt för alla ingenjörsprogram 

6. Fackliga frågor på institutionsnivå 
IDA: Inget specifikt 
IFM: LSG representant kommer sitta i institutionsstyrelsen så den 



platsen måste fyllas. Det diskuteras vidare att vissa personer inte 
vill exponera sig genom att vara offentlig känt som fackligt aktiv 
(detta gäller inte bara IFM). 
ITN: Det har hittats personer för att sitta i styrelsen. Det diskuterats 
hur man kan locka studenter att komma till Norrköping. Medietek-
nik är bara en klass nu så det ser inte bra ut. Det problemet har fun-
nits en längre period.  
MAI: Byter en pro-prefekt. 
IMT: Ny prefekt. 
 
7. Rapport från högskolerådet 
Kjell Karlsson och Simon Schütte informerade om det senaste från 
högskolerådet. Bland annat har det pratats om budget med ett bra 
utfall. Det har också pratats om årsarbetstid för TA personal och 
problem med tentor. Olika utredningar är på gång.  

8. Översyn av Samverkansavtalet 
Inget att säga, arbetsgivare har inte kallats på ett möte. Diskuss-
ionen har fastnat på LSG ersättning och sammansättning.   

9. Lönerevisionen 2023 
Janerik Lundquist har pratat med alla prefekter eller motsvarande. 
Målet var att få svar på varför några ha fått låg lön. Nu startar löne-
samtalen.  

10. SACO-S tankar om uppdragstillägg 
För några roller är det väldigt reglerad med lönepåslag (de slutar 
när uppdraget slutar). I andra fall har man ett lönelyft när man bör-
jar uppdraget och det får man livet ut. SACO-S vill verka för att 
alla ska ha ett reglerat uppdragstillägg så att det blir lika för alla och 
mer transparent.  

11. Nästa sammanträde 
En Doodle skickas inför nästa möte. Det kommer förberedas inför 
årsmöte som vi ska ha i januari.  

12. Övriga frågor  
Inga övriga frågor. 

13. Sammanträdets avslutande 
Ordföranden förklarade sammanträdet avslutat. 

 
 
Janerik Lundquist 
Ordförande 

Klervie Toczé 
Sekreterare 

 


